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Til Slagelse kommune, EBU 
  
 
 
Vedr: Aftale om kommunens aktivitetskøb i Slagelse Musikhus 2024 
 
 
At arrangere professionelle koncerter og begivenheder er langtidsplanlægning. 
  
Når man driver en koncertsal eller et spillested (og teater for den sags skyld) laver man planer og aftaler, 
der ligger mindst et halvt til et helt år - somme tider 1½ år fremme i tiden.   
Slagelse Musikhus arbejder med en lang række samarbejdspartnere, der udbyder og skaber de koncerter, 
koncertturneer og forestillinger, som vi sætter på plakaten og vi er helt afhængige af at kunne ”købe” når 
deres artister er ”til salg”. Det er derfor helt essentielt og nødvendigt, at vi løbende er i gang med at lave 
aftaler og lægge planer for 2024, ellers kan vi ikke få de bands og orkestre, som spiller og er på tur i 
perioden.  
  
Vi har imidlertid en stor udfordring pt. i det: 
Vi kan juridisk set ikke lave bindende aftaler med nogen for 2024 og frem, da vores økonomiske grundlag 
for det og de kommende år ikke er kendt. Vi opererer derfor lige nu et spændingsfelt, hvor vi er nødt til at 
lave bindende koncertaftaler og kontrakter, men faktisk gør det på et uholdbart juridisk grundlag. 
Slagelse Musikhus har derfor et stort og uopsætteligt behov for hurtigst muligt at få en tilkendegivelse af, 
om kommunen viderefører aftalen om aktivitetskøb med Slagelse Musikhus i de kommende år og meget 
gerne en tilkendegivelse af størrelsesordenen for dette. 
  
Vi deltager meget gerne i en nærmere drøftelse, hvis der er mulighed for det. 
På forhånd tak. 
  
 
 
Venlig hilsen 
På vegne af bestyrelsen for Fonden Slagelse Musikhus. 
 
Louise Lecanda, formand 
Mette Mandrup, næstformand 
 
 


